
 

ÅRSMELDING BRYNE HÅNDBALL 2023 

 

Styrearbeidet 

Styret har ett fast styremøte en gang pr mnd. I tillegg til den daglig/ukentlige driften som naturlig tar tid 

med så mange medlemmer som Bryne Håndball har pr i dag.  

Det har vært et innholdsrikt år med økende antall medlemmer og flere lag ved slutten enn ved oppstart. 

Klubben har pr. i dag i overkant av 522 medlemmer og 52 påmeldte lag i alderen 5 til 60 år   

 

Økonomi 

Høy sportslig aktivitet og mye håndballglede viser igjen i regnskapet av både høyere inntekter og høyere 

kostnader. Årsresultatet endte på -519 813 kr. Dette er vi fornøyd med da styret har tatt beslutninger som 

påvirker økonomien som ikke var budsjettert for. Dette gjelder i all hovedsak kleskolleksjonen som styret 

og andre medlemmer har jobbet hardt for å stable på beina.  

En del av inntektene knyttet til kleskolleksjonen kommer først i regnskapet de to neste årene, da vi har 

solgt 3-årige sponsoravtaler. Vi har også kick-back fra leverandør som kommer i regnskapsåret for 2024. 

Siden dette ble et økonomisk tungt løft har styret jobbet for å øke kiosksalget og fått inn en ekstra dugnad 

av salg av Bambusa sokker. Bambusa dugnaden gir klubben en ca. inntekt på 300 000 kr årlig. 

Påskelotteriet ble avholdt som normalt i begynnelsen av mars. Klubben fakturerte ut hovedmassen av 

sponsoravtaler i oktober. Vi har godt kiosksalg når kampaktiviteten er i gang. Klubben har hatt en del 

penger hvor planen var å bidra inn i ny hall – dette gikk ikke som planlagt.  

Som regnskapet viser, har klubben i 2023 gått på underskudd med  -519 813 kr. Inntektene endte på et 

høyere nivå sammenlignet med 2022. Dette skyldes hovedsakelig økt turneringsaktivitet, økte offentlige 

tilskudd og økt kiosk salg. Kostnadene endte også på et mye høyere nivå sammenlignet med 2022. Dette 

skyldes hovedsakelig økt aktivitet i form av seriepåmelding, turneringsaktivitet, høyere lønn til trenere og 

buss kostnader. Klubben har en fortsatt solid finansiell posisjon ved utgangen av 2023. 

I løpet av året er ordningen «for alle» er videreført – med støtte fra SR Stiftelsen. Denne ordningen sikrer 

at medlemmer som ikke har anledning til å betale kontingent, treningsavgift, delta på turneringer eller å 

kjøpe nødvendig treningsutstyr, skal få støtte fra klubben for å fortsette å spille håndball. Det har vært 

givende å se gleden hos de medlemmene som til nå har søkt om hjelp. Styret håper at ordningen blir aktivt 

brukt framover også. 

Budsjettet for 2024 reflekterer et aktivitetsnivå på lik linje med 2023.  

 

  



Leders kommentar; 

 

Kjære medlemmer, 

Det er med stor glede og stolthet at jeg nå vil oppsummere vårt håndballår. Dette året har vært en 

reise fylt med utfordringer og seiere, og jeg ønsker å takke hver og en av dere for deres 

uvurderlige bidrag til vårt felles mål: å inkludere alle, uavhengig av alder eller ferdighetsnivå. 

Vi har nådd en historisk milepæl ved å nå over 500 medlemmer i klubben for første gang. Dette 

inkluderer barn helt ned i femårsalderen, helt opp til våre gutter og jentelag som har deltatt i 

nasjonale 16-årsserier, samt våre veteranlag og støttemedlemmer. Klubbens styrke og bredde har 

aldri vært tydeligere enn nå, med hele 52 påmeldte lag fra de yngste til de eldste. Dette er en 

fantastisk prestasjon for en klubb som er 100% dugnadsbasert, og det vitner om den økende 

interessen for håndball i Bryne. Jeg ønsker å gratulere alle involverte for deres harde arbeid og 

dedikasjon. 

Etter flere års engasjement fra flere av BHKs medlemmer og støttespillere, har vi endelig fått 

tilgang til vår nye hovedarena, takket være godt samarbeid med Time Kommune. Dette er en 

betydningsfull milepæl som vil gi våre spillere bedre fasiliteter og bidra til å øke interessen for 

sporten vår i lokalsamfunnet. Jeg ser virkelig frem til å se hvordan denne arenaen vil forme 

fremtiden vår. 

Til slutt vil jeg rette en stor takk til alle våre frivillige. Dere er hjertet og sjelen i vår klubb, og uten 

deres dedikasjon og innsats ville vi ikke vært der vi er i dag. Jeg vil også takke alle våre 

medlemmer, trenere, foreldre og støttespillere for deres utrettelige støtte og engasjement. 

Jeg ser virkelig frem til fortsettelsen av BHK`s håndballreise, og jeg er sikker på at vi vil oppnå enda 

større suksesser i årene som kommer. 

ALLE MED LENGST MULIG, OG ALDRI GLEM… «VI SKAL SMILE    » 

 

 

Bryne, 21.03.2024 

 

Bengt Larsen_________________________ sign 

 

Thomas Gramstad_____________________Sign 

 

Monica Rørmark______________________ Sign 

 



Siri Ree___________________________Sign 

 

Geir Arne Rikstad_______________________Sign 

 

Morten Lende____________________________ Sign 

 

Therese Lyngdal_____________________Sign 


